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Ali na anketo odgovarjate prostovoljno? Se zavedate, da za sodelovanje ne
boste prejeli denarja? Dovolite, da vaše anonimne odgovore uporabimo v
raziskavi? Če se strinjate, izberite DA, STRINJAM SE. Če se ne strinjate,
zaprite to okno.

222 odgovorov

Razumevanje informacij

1. Ali kdaj težko razumete pomembne informacije, ker so v težkem jeziku?

222 odgovorov

Anketa o lahkem branju, ciljne skupine -
projekt PERLSI
222 odgovorov

Objavi analitične podatke

0 100 200 300

DA, STRINJAM SE 222 (100 %)222 (100 %)222 (100 %)

DA, večkrat
DA, včasih
NE, nikoli
ne vem12,6%55,4%

29,7%
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2. S kakšnimi informacijami ste običajno imeli težave? Izberete lahko več
odgovorov.

222 odgovorov

0 50 100 150

z dopisom iz javne
institucije, kot so …

z informacijami o
storitvah

z izvidom zdravnika,
dopisom odvetnika …

z dopisom zavarovalnice,
ker ne obvlada…

vse
To vse zastopim

nikoli nisem imel težav

ni bilo težav

SODBA NA SODIŠČU

Nisam imela težave
uporaba telefona

poročila in novice
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3. Kaj naredite, če težko razumete napisano besedilo? Izberete lahko več
odgovorov.

222 odgovorov

4. Ali poznate lahko branje?

222 odgovorov

Uporaba lahkega branja

0 50 100 150 200

Pokličem na pomoč, na
primer na službo …

Pogledam na spletno stran
institucije.

Za pomoč prosim druge
ljudi.

Ne vem
preberem dvakrat

Se delam pametno

zaposlene v Centru Korak,
mami

ne potrebujem

veckrat preberem
dokument

nimam težav z branjem

37 (16,7 %)37 (16,7 %)37 (16,7 %)
28 (12,6 %)28 (12,6 %)28 (12,6 %)
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5. Ali uporabljate lahko branje?

143 odgovorov

Uporaba lahkega branja

6. Kje uporabljate lahko branje? Izberete lahko več odgovorov.

92 odgovorov

da
ne
ne vem

31,5%

64,3%
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Na radiu poslušam
novice v lahkem branj…
Lahko branje berem na

spletu.

v šoli - občasno
v šoli

ne berem
v koraku

časopis lahko branje

cenker Korak
v Koraku

delam

preberem jedilnik
priročniki

uporabljam zvočni radio

pri delu v šoli

REVIJE
v vdc tolmin

časopis o lahkem branju
brošure v lahkem branju
berem časopis 20 minut

v VDC
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Potrebe po lahkem branju

7. V lahkem branju so težke informacije napisane na lahek način. Se vam
zdijo lažje razumljive informacije koristne?

222 odgovorov

8. Napisali smo izjave. Ali se strinjate z izjavami? Če se strinjate, označite
STRINJAM SE. Če se ne strinjate, označite NE STRINJAM SE. Če niste
prepričani, označite NE VEM.

Vaši podatki

DA, zelo
mogoče
verjetno ne
NE
ne vem

23,4%

70,3%

Vladne institucije, kot so ministrstva ali da…
Če ne razumem besedila, se počutim neumno.

Slabo bi se počutil-a, če bi informacije v lahkem…
Vesel_a bi bil_a, če bi i…
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STRINJAM SESTRINJAM SESTRINJAM SE NE STRINJAM SENE STRINJAM SENE STRINJAM SE NE VEMNE VEMNE VEM
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9. Katerega spola ste?

222 odgovorov

10. Koliko ste stari? Napišite leta.

222 odgovorov
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ženskega
moškega
84

37,8%

61,7%
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11. V katerem delu Slovenije ste doma?

222 odgovorov

12. V kakšnem kraju živite?

222 odgovorov

pomurska regija
podravska regija
koroška regija
savinjska regija
zasavska regija
posavska regija
jugovzhodna regija
osrednjeslovenska regija

1/2

10,8%

7,7%

14%
22,1%

9,9%

20,7%

v velikem mestu (na primer
Ljubljana, Maribor, Celje, Kranj,
Koper)
v mestu (na primer Velenje,
Novo mesto, Ptuj, Jesenice …)
na vasi ali na deželi

46,8%

24,8%
28,4%
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13. Ali spadate v katero od teh skupin? Označite lahko več skupin.

222 odgovorov

Najlepša hvala za vaš čas in odgovore!

Google ni niti ustvaril niti odobril te vsebine. Prijavite zlorabo - Pogoji storitve - Pravilnik o zasebnosti

0 20 40 60

ljudje z gluhoto ali
naglušnostjo

ljudje z intelektualno
oviro (motnjami …
Slovenci, ki živijo v

drugih državah, n…
ljudje, ki jim slovenščina

ni materni j…
ljudje po kapi ali
poškodbi glave

težave z govorom in
jezikom

GJM
ljudje z gluhoslepoto

Avtizem

zivim v ZDA
težave z motoriko

avtist

Težje govorno-jezikovne
motnje in s pri…
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56 (25,2 %)56 (25,2 %)56 (25,2 %)
3 (1,4 %)3 (1,4 %)3 (1,4 %)

2 (0,9 %)2 (0,9 %)2 (0,9 %)
2 (0,9 %)2 (0,9 %)2 (0,9 %)
2 (0,9 %)2 (0,9 %)2 (0,9 %)

1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)
1 (0,5 %)1 (0,5 %)1 (0,5 %)

 Obrazci

https://docs.google.com/forms/d/1VpINGch1xSsSBwW-WTP-u7nw49_dfG0PN6kr4-yhSVo/reportabuse
https://policies.google.com/terms
https://policies.google.com/privacy
https://www.google.com/forms/about/?utm_source=product&utm_medium=forms_logo&utm_campaign=forms


To besedilo je bilo pripravljeno v sklopu projekta Promoting Easy-to-
Read Language for Social Inclusion (PERLSI), ki ga sofinancira Evropska
Unija. Številka projekta: 2020-1-LV01-KA204-077527


